
Referat fra bestyrelsesmødet i VIGMA d. 4/3-15. 

Deltagere: Morten Bothmann, Hans-Henrik Ovesen, Ingo (vicevært), Agusta 
Palsdottir, Thomas Thomsen, Gitte Mogensen og Charlotte Pedersen. 

1. Thomas orienterede om afholdelse af generalforsamling d. 7/4-15. 
2. Thomas orienterede om sagen vedrørende Maribovej 2. Hvor den tidligere 

ejer har tilbageholdt fællesbidrag til ejerforeningen. 
Efter vi har besluttet at tage en anden advokat har tidligere ejer valgt at 
betale det tilbageholdte beløb. 
Bestyrelsen har rådført sig hos den nye advokat om de gamle og de nye 
vedtægter og iflg. ham er de gamle vedtægter fint anvendelige. 

3. Bestyrelsen diskuterede de emner der skal behandles på generalforsamlingen 
i år. 
- Skal der være fællesarbejde. Fastsættelse af bod og timetal. 
- Datoer for fællesarbejde 16 + 17/5 og 30 + 31/5, 5 + 6/9 og 12 + 13/9. 
- Projekter i år er: Vinduer til gårdsiden, omlægning af terasser, 

trappetrinene på køkkentrapperne, gulvbelægning på hovedtrapperne. 
Ukrudt, rengøring af trappeopgangene. 

4. Thomas og Morten laver orienteringsbrev om ny tv-aftale/internet. 
5. Agusta er på genvalg til suppleantposten og Gitte er på genvalg som 

bestyrelsesmedlem. 
6. Bestyrelsen besluttede at skifte varmepumpen ud da den gamle er ved at 

være udtjent. 
 
 
Referent: Charlotte Pedersen. 


